
 

 

Bestuurlijke reactie Visitatie Trudo 2018-2022 
 
In het najaar van 2022 is Trudo voor de vierde keer gevisiteerd. Dit maal over de periode 2018-2022 
door een visitatiecommissie van Ecorys, bestaande uit de heren Nieland, Kievit en de Kwaasteniet. 
 
We zijn verheugd dat onze volkshuisvestelijke prestaties, de inzet van ons vermogen en onze 
inspanningen op het terrein van governance door de visitatiecommissie met hoge scores worden 
beoordeeld. Ook onze belanghebbenden beoordelen ons presteren met een hoog rapportcijfer.  
 
Trudo scoort op alle vier beoordeelde perspectieven ruim voldoende tot zeer goed: 
 

• Presteren naar Opgaven en Ambities:  7,7 

• Presteren volgens Belanghebbenden:  8,2 

• Presteren naar Vermogen:   9,0 

• Governance van maatschappelijk presteren: 7,8   
 
Deze scores, die nog wat hoger liggen dan vier jaar geleden, motiveren ons om ook voor de komende 
jaren de lat, qua ambities, hoog te leggen.  
 
Doordat Trudo op een vaak onconventionele manier invulling geeft aan wonen, zullen we altijd die 
‘eigenzinnige’ corporatie blijven. We zijn er ons echter terdege van bewust dat we onze hoge ambities 
alleen kunnen realiseren door samen te werken met vele partijen uit ons netwerk, waaronder 
huurders, kopers, gemeente, collega-corporaties, maatschappelijk middenveld en professionele 
partners.  
 
We hebben de afgelopen jaren vanuit de kernwaarde ‘verbindend’ stevig ingezet op het verbeteren 
van de samenwerking met onze belanghouders in het algemeen en met gemeente en collega-
corporaties in het bijzonder. We zijn verheugd dat de resultaten van die aanpak door zowel de 
visitatiecommissie als onze belanghouders worden herkend. Dit motiveert het bestuur, ook in de 
nieuwe tweehoofdige samenstelling, deze aanpak voort te zetten en daar waar nodig verder uit te 
bouwen.  
 
Zo gaan we onze belangrijkste belanghebbenden nadrukkelijk betrekken bij de herijking van onze 
strategische visie. Zij worden uitgenodigd om mee te denken en te doen bij het nader concretiseren 
van onze visie en het realiseren van de geformuleerde ambities.  
 
We zijn tevreden met de uitkomsten van de visitatie. Met name de waardering van onze 
belanghouders stemt tot tevredenheid. Het rapport biedt een aantal aanknopingspunten voor 
verbetering. Daarmee gaan we actief aan de slag.  
 
Tot slot willen we iedereen bedanken die een bijdrage heeft geleverd aan deze visitatie. 
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